
 

 
 
Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande Hanna Svensson (S) 
kring styrets arbete och syn på upphandlingar.  
 
Upphandlingar är en stor och årlig utgiftspost, men genom att arbeta strategiskt med upphandlingar, 
kan stora effektiviseringar uppnås. Det kan leda till att mälaröborna kan erbjudas högre kvalitet samt 
möjlighet till lägre skatt, eller att nedskärningar inte behöver göras.  
Att vi som kommun ska lägga kraft på att utveckla och förstärka både attraktionen och enkelheten i 
upphandlingarna, finns det många skäl till. Det finns även många skäl, varför vi som kommun ska 
arbeta proaktivt för att gynna våra lokala företag.  
 
Bygger vi upp en positiv upphandlingskultur, skapar vi per automatik en stor nytta för våra 
medborgare, kommunen, det lokala näringslivet, vilket i slutändan gynnar hela det svenska 
samhället, samtidigt som vi förstärker Ekerö kommun som varumärke gentemot företagen.  
 
Mot bakgrund av ovanstående, vill jag ställa följande fråga till Hanna Svensson:  
 
Hur arbetar styret med att utveckla en positiv upphandlingskultur samt en upphandlingskultur som 
gynnar det lokala näringslivet? 
  
För Sverigedemokraterna Ekerö  
Jimmy Fors 


